
                                                           Zápis 

              z VH MÚLP, která se konala dne 13.2.2023 v Buštěhradě. 

 

Program. 

1.   Zahájení VH. 

 

2.   Kontrola zápisu z VH, která se konala dne 21.11.2022 na OÚ v obci Lidice. 

     Ověřovatelkami zápisu byly zvoleny paní P. Piskáčková, starostka obce Hřebeč  

     a paní P. Vagenknechtová, starostka obce Stehelčeves. 

 

3.  Volba ověřovatelů zápisu. 

 

4.  Jednou z odsouhlasených priorit činnosti mikroregionu v roce 2023, je problema- 

     tika odpadového hospodářství. Jde o  jednu z možností pro vypracování společ- 

     ného   projektu  mikroregionu,  jako  podkladu   pro  možnost  získání  adekvátní 

     finanční  dotace.   K  tomuto tématu vystoupí paní L. Dlouhá  DiS,   která pracuje 

     jako referentka pro odpadové hospodářství na MěÚ v Buštěhradě. Dále vystoupí        

     obchodní manažer   společnosti Twincom, s.r.o., pan Zdeněk Ignačák. Společnost  

     nabízí služby v dané   oblasti, zejména spojené s drcením biomasy. K uvedenému  

     tématu je přislíbena účast představitele MŽP,  na některé z příštích VH. 

 

5.  ČOV Dolany, V. Přítočno. 

     - Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu „Intenzifikace ČOV, Dolany, V.  

        Přítočno“. 

     -  Seznámení  se Smlouvou o vzájemném financování čističky odpadních vod mezi 

        obcemi Dolany a Velké Přítočno. 

    -   Projednání   smlouvy (daru) k zajištění financování rozšíření ČOV Dolany o 300 

        EO. 

    -   Poptávka  zakázky na zpracování prováděcí projektové dokumentace na rozšíření 

        kapacity ČOV o 2400 EO. 

    -   Smlouva  o převzetí splaškové kanalizace. 

        Uvedou, starosta obce V. Přítočno,    pan J. Burger  a starostka  obce Dolany, paní  

        J. Kovaříková. 

 

6. Termín vyúčtování   MDT/podzim 2022.  Vyhlášení  MDT/jaro 2023.   Uvede paní 

     P. Vagenknechtová, starostka obce Stehelčeves. 

 

7.   Informace o jednání s vedením Letiště Praha, a.s.,  které se konalo dne 20.1.2023. 

        -  Finanční dar pro rok 2023, žádost o poskytnutí finančního daru. 

        -  Problematika výluky na RWY 06/24, při zvýšení provozu nad obcemi 
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           mikroregionu a jednání o výši kompenzace. 

- Možnost publikace  článků  LP  v obecních  zpravodajích   (oblast životního 

           prostředí,  rozvoje,  možnost využití komunikační linky na nábor zaměstnanců 

           LP a pod). 

      -   V průběhu   měsíců  března/dubna  setkání   se  zástupci  obcí   mikroregionu 

           v prostorách LP,  prezentace a tour v areálu letiště.  

      -   Zavedení  ev. dalších  programů  spolupráce,  pod  pracovním názvem „Dobré 

          sousedství“. 

      -   Nefinanční spolupráce v roce 2023. 

      -   S odvoláním na e-mail z  9.12.2022,  jde o zpracování a odevzdání vyúčtování 

          finančního příspěvku Letiště Praha, a.s. na této VH, tedy 13.2.2023. Jeho obsah  

          a forma by měly být totožné s předcházejícími vyúčtováními. Termín 

          vyúčtování vychází z kapitoly III. Darovací smlouvy,   nejpozději   6 měsíců od  

          termínu poskytnutí  finančního  daru. 

 

8.    Návrh pořízení změny územního plánu obce Makotřasy, který se podle požadavku          

       týká  i obce  Lidice   a  města   Buštěhrad.  Uvede starosta   obce  Makotřasy pan  

       J. Kadlec. 

 

9.    Zvážení možnosti přípravy zájezdu mikroregionu jaro/ 2023. 

 

10.  Malý přemyslovský měšec 2023. 

 

11.  Organizační a různé.  

       -  Podpora cyklo-dopravy 2023. E-mail pana Jakuba Ditricha, koordinátora této 

          akce ze dne 4.2.2023, adresovaný našemu mikroregionu.                                                                                        

                                                             

                                                            ---------- 

K bodu 1. 

VH zahájila paní Ing. Jana Nedvědová, předsedkyně mikroregionu. Po přivítání 

přítomných konstatovala, že jsou přítomni všichni představitelé obcí a města 

mikroregionu. Po té seznámila přítomné s programem VH, který byl všem obcím 

s předstihem poslán. 

 

K bodu 2. 

Byla provedena kontrola zápisu z minulé VH, která se konala dne 21.11.2022 na OÚ 

v Lidicích. Ověřovatelkami   zápisu,   starostka obce  Hřebeč,   paní  P.  Piskáčková a 
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starostka obce Stehelčeves, paní P. Vagenknechtová, neměly k zápisu žádných 

připomínek. Zápis byl jednohlasně odsouhlasen.                                                

 

K bodu 3. 

Ověřovatelkami zápisu byly zvoleny, starostka obce Dolany, paní J. Kovaříková a 

starostka obce Lidice, paní V. Kellerová. 

 

K bodu 4. 

VH se zabývala problematikou odpadového hospodářství, která je jednou 

z odsouhlasených priorit v činnosti mikroregionu v roce 2023. K danému tématu 

vystoupila paní Lucie Dlouhá DiS, která pracuje jako referentka pro odpadové 

hospodářství  na  MěÚ  Buštěhrad. Ve svém vystoupení charakterizovala současný 

stav odpadového hospodářství na komunální úrovni, včetně města Buštěhrad. 

Upozornila na jeho předpokládaný vývoj, který se postupně stane jedním 

z dominujících prvků komunální práce. Nabídla svoji připravenost ke spolupráci 

s mikroregionem, ale i s jeho jednotlivými obcemi. V další části jednání VH vystoupil 

obchodní manažer společnosti Twincom, s.r.o. pan Zdeněk Ignačák. Přítomné 

seznámil se službami, které uvedená společnost nabízí. Jde především o drcení 

biomasy (drcení klestí, bioodpadů, ořezu větví), dále pak drcení odpadového dřeva, 

dřevo třískových desek, poškozených palet, skříní, stolů, židlí, oken apod. V další části 

uvedl technicko-organizační zajištění své nabídky a to jak k mikroregionu jako celku, 

tak pokud jde o jednotlivé obce mikroregionu. Byly předány kontakty na uvedenou 

společnost s tím, že obce mikroregionu budou podle svých potřeb reagovat na 

nabízené služby. Mikroregion se bude i nadále problematice odpadového hospodářství 

věnovat a v reakci na průběh jednání VH se bude snažit o integrovanou spolupráci 

v dané oblasti. 

 

K bodu 5. 

Tento bod programu VH byl zařazen na základě usnesení VH, která se konala dne 

21.11.2022. K uvedenému problému v úvodu vystoupili, starosta V. Přítočna, pan J. 

Burger a starostka obce Dolany, paní J. Kovaříková. VH podrobně projednala celou 

problematiku „Intenzifikace ČOV  V. Přítočno,  Dolany“ tak, jak je uvedeno pod 

bodem č.5  programu VH. Kromě toho se VH zabývala dopisem pana Ing. J. 

Hráského, který autor poslal všem Vám, starostkám a starostům mikroregionu. 

Stanovisko VH k projednání tohoto bodu programu je uvedeno v usnesení. 
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K bodu 6. 

K tomuto bodu programu vystoupila starostka obce Stehelčeves, paní  

P.Vagenknechtová. Upozornila na termín vyúčtování MDT/podzim 2022, který je  

27.3.2023. Na příští VH podá paní starostka P. Vagenknechtová informaci o právě 

ukončeném podzimním kole MDT. VH vyhlásila MDT jaro/2023. Informace o MDT, 

jaro/2023, bude zaslána samostatným e-mailem a bude uvedena na webových 

stránkách mikroregionu. 

 

K bodu 7. 

VH byla panem RNDr. M. Opltem, CSc, informována o jednání s vedením Letiště 

Praha, a.s., jmenovitě s místopředsedou představenstva, panem Ing. J. Krausem, které 

se konalo dne 20.1.2023. Obsah jednání vycházel z dokumentu „Memorandum o 

přátelství a spolupráci mezi Letištěm Praha, a.s. a MÚLP“, které bylo podepsáno 

30.5.2022. Pokud jde o poskytnutí finanční podpory Letiště Praha, a.s. mikroregionu 

v roce 2023, uskuteční se na základě žádosti mikroregionu a po schválení 

představenstvem Letiště Praha, a.s. Gescí nad zpracováním a odesláním žádosti byl 

pověřen pan RNDr. M. Oplt, CSc. Koncem roku 2023 a zcela v roce 2024, se 

předpokládá výluka provozu na dráze RWY 06/24,  takže lze očekávat zvýšený provoz 

nad naším regionem. Tato skutečnost dává možnost pro jednání o výši finanční 

kompenzace. Letiště Praha, a.s. by uvítalo možnost prostřednictvím obecních a 

městských zpravodajů informovat o rozvoji letiště,  problematice životního prostředí a 

dopadů na náš mikroregion, využití komunikační linky, týkající se pracovních 

příležitostí atd. Letiště očekává, že mu mikroregion zašle kontaktní údaje týkající se 

vydávání obecních nebo městského zpravodaje. Letiště připravuje pro starostky a 

starosty obcí a města, plus pro další 3-4 zastupitele, setkání na letišti,  někdy koncem 

měsíce března, nebo začátkem dubna 2023. Jeho obsahem by měla být v rámci 

přátelského setkání, informace o jeho současném vývoji, zejména o jeho ekonomické 

situaci, dále dopadu provozu letiště na životní prostředí. Počítá se také s netradiční 

prohlídkou areálu letiště. Termín uvedeného setkání bude včas oznámen. Letiště 

Praha, a.s. je připraveno i v roce 2023, poskytnout mikroregionu a jeho členským 

obcím nefinanční podporu. V porovnání s „covidovou etapou“ je situace z hlediska 

vytíženosti mechanizmů odlišná. Nelze tedy taxativně vyjmenovat, co všechno letiště 

může nabídnout, ale bude reagovat na konkrétní požadavky obcí a města. Své 

požadavky je možné posílat přímo na letiště, na e-mailovou adresu: 

hana.vanderhoeven@prg.aero s kopií na moplt@seznam.cz.  Letiště požádalo 

s odvoláním na Darovací smlouvu, kap. III/1 o vyúčtování finanční podpory za rok 

2022 do 13.2.2023. Vyúčtování bylo na VH všemi přítomnými předáno. 
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K bodu 8. 

Tento bod byl do programu VH zařazen na základě požadavku starosty obce 

Makotřasy, pana J. Kadlece. Jak se při jednání VH ukázalo, šlo o mimořádně důležitý  

bod, který se sice týká požadavku ŘSD na změnu územního plánu obce Makotřasy, ale  

de facto následně i obchvatu Kladna, tedy komunikace I/ 61 a propojení komunikací 

D6 s D7. Starosta obce Makotřasy seznámil VH s dopisem ŘSD pod značkou ŘSD- 

187437/2023-3 s názvem „Návrh na pořízení změny územního plánu Makotřasy 

zkráceným postupem“. Starosta obce Makotřasy informoval, že obec obratem 

vyjádřila s obsahem uvedeného dopisu nesouhlas. VH požádala starostu obce 

Makotřasy, pana J. Kadlece, aby kontaktoval ŘSD se žádostí o vysvětlení uvedeného 

postupu, aby bylo možné zaujmout k tomuto problému  stanovisko.  (V mezidobí po 

VH, takový požadavek na ŘSD již obec Makotřasy odeslala). Patří se podotknout, že 

uvedený problém je veden pod č.1 v odsouhlasených prioritách činnosti mikroregionu 

v roce 2023. Po VH již některé obce mikroregionu (Hřebeč, V. Přítočno, Stehelčeves, 

Lidice), v krátkém vyjádření na předmětný problém reagovaly. Ukazuje se, že ŘSD 

jde tedy s největší pravděpodobností cestou realizace tzv. 3 varianty, která se mu 

pravděpodobně jeví jako technicky, ale i finančně nejméně náročná, což by asi nemělo 

být pro obce mikroregionu hlavním kritériem. Jde tedy zřejmě o schválení a nebo 

neschválení uvedené varianty, ale následně i o definování zodpovědnosti za její 

případnou realizaci. 

Obec Makotřasy navrhla, spolu zatím s výše ad hoc uvedenými obcemi, svolání 

mimořádné VH k dané problematice, za účasti ŘSD. Jde tedy i o celou genezi vývoje 

předmětného obchvatu, včetně relevantnosti k  ZUR regionu. Bylo konstatováno, že 

jde o mimořádně složitý problém, který se nyní velmi intenzivně rozvíjí a jehož 

realizace se bude týkat obcí regionu na celá desetiletí.  Právě z tohoto pohledu by měla 

být  druhá etapa obchvatu Kladna, tedy I/61 a propojení D6 na D7 projednána, včetně 

definování  zodpovědnosti za  jeho variantní řešení. 

 

K bodu 9. 

VH souhlasila se zahájením přípravy tradičního zájezdu mikroregionu. Předpokládá 

se, že zajezd by se mohl uskutečnit v průběhu měsíce května, nebo června 2023. Bylo 

navrženo navštívit Sázavský klášter, ale jsou vítány i další návrhy. 

 

K bodu 10. 

Starostka obce Lidice, paní V.Kellerová, podrobně informovala VH o možnosti 

spolupráce s obecně prospěšnou společností Přemyslovské střední Čechy, včetně 

využití Malého přemyslovského měšce 2023. 
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K bodu 11. 

VH byla pouze seznámena s tím, že MÚLP dostal těsně před konáním VH dopis, 

týkající se rozvoje cyklo infrastruktury. Dopis po prostudování bude předložen příští 

VH. 

 

Usnesení. 

1.  VH odsouhlasila bez připomínek zápis z poslední VH, která se konala dne  

      21.11.2022. 

 

2.  VH zvolila ověřovatelkami zápisu starostku obce Dolany, paní J. Kovaříkovou a  

      starostku obce Lidice, paní V. Kellerovou. 

 

3.  VH vzala na vědomí informace týkající se problematiky odpadového hospodářství 

      na komunální úrovni. Mikroregion se bude této problematice dále věnovat. 

 

4.  VH po projednání a na základě výběrového řízení schvaluje výběr dodavatele,     

      společnost AQUACONSULT, s r.o., Dr. Jánského 953,252 28 Černošice,  

      IČ: 47536209 na realizaci akce „Intenzifikace ČOV Dolany“ a zároveň pověřuje  

      Ing. J. Nedvědovou k podpisu Smlouvy o dílo. 

      VH po projednání vyjadřuje souhlas s obsahem Smlouvy o vzájemné spolupráci a     

      financování čističky odpadních vod mezi obcemi Dolany a Velké Přítočno.   

      VH po projednání odsouhlasila Plánovací a darovací smlouvu se společností Nové     

      Přítočno, s.r.o., se sídlem Pujmanova 1753/10a. Nusle, 140 00 Praha 4, 

      IČ: 06987214, k zajištění financování rozšíření ČOV Dolany o 300 EO a zároveň  

      pověřuje Ing. J. Nedvědovou k podpisu smlouvy. 

     VH odsouhlasila oslovení 3 společností k předložení cenové nabídky na zpracování  

      prováděcí dokumentace a rozšíření kapacity ČOV o 2400 EO.   

      VH odsouhlasila Smlouvu o převzetí „ Stoky splaškové kanalizace“ mezi MÚLP a 

      Ing. Renatou Fedovou, Břízová 804, PSČ 273 43 Buštěhrad. ID Datové schránky:  

      3 gaiukf.  

      VH zaujala po projednání toto stanovisko k otevřenému  dopisu pana Ing. J. 

      Hráského. MÚLP konstatuje, že na základě zásad zakotvených ve stanovách 

      MÚLP a v rámci smyslu svého působení propojuje společná témata členských  

      obcí, ale zároveň ctí integritu každé členské obce a její právo na rozhodování o  

      obci prostřednictvím řádně zvolených zástupců. Zároveň je povinností MÚLP  

      respektovat veškerá platná ustanovení jednotlivých obcí (např. obcí schválené 
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      a platné územně plánovací dokumentace). MÚLP nemá ze svého  titulu legitimní 

      právo vměšovat se do sporů vedených mezi jednotlivými skupinami obyvatelstva  

      obce a vedením obce. MÚLP konstatuje, že zejména občané každé jednotlivé obce  

      mají svými postoji ve veřejných rozhodovacích procesech  právo a možnost se  

      vyjadřovat k rozvoji obce a jejího okolí při projednávání územně plánovací 

      dokumentace a podobných rozvojových procesů.  

      Pokud svou zákonnou povinnost nevyužijí, tak není na místě odpovědnost 

      přenášet na jiné subjekty. MÚLP zásadně odmítá tvrzení, že by jakákoliv 

      rozhodnutí VH MÚLP měla přímý a  nebo nepřímý vliv na negativní rozvoj 

      členských obcí našeho mikroregionu.                                                          

       

5.   VH odsouhlasila s termínem 13.2.2023, vyhlášení MDT jaro/2023. 

 

6.  VH vzala na vědomí informaci o jednání pana RNDr. M. Oplta, CSc. s vedením  

      Letiště Praha, a.s., které se konalo dne 20.1.2023.  

 

7.  VH odsouhlasila postup obce Makotřasy v otázce návrhu změny územního plánu a 

     tím i navazující druhé etapy obchvatu Kladna,  týkající se I/61 a propojení D6 s D7. 

 

8.   VH odsouhlasila zahájení přípravy zájezdu mikroregionu na jaře nebo v létě 2023. 

 

9.   VH vzala na vědomí informaci starostky obce Lidice, paní V. Kellerové, týkající  

      se možné spolupráce s MAS Přemyslovské Střední Čechy, včetně využívání  

      Malého přemyslovského měšce 2023.  

 

 

                                                                                 Ing. Jana Nedvědová  

                                                                                       předsedkyně 

RNDr. Miroslav Oplt, CSc. 

V Buštěhradě dne 1.3.2023 


